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Zápis z jednání dne 21. června 2016 

Přítomni: Ing. L. Brabec, Bc. V. Schwab, Mgr. P. Taušek 

 jako host PaedDr. Jitka Duchková  

Omluveni: T. Formánek, JUDr. J. Havlíčková, MBA, Ing. M. Hermannová 

 Zástupkyně ředitele školy J. Duchková informovala přítomné členy rady o průběhu a 

výsledcích maturitních zkoušek i o proběhlém přijímacím řízení žáků do I. ročníku.  

 V. Schwab (místopředseda Spolku přátel obchodní akademie) informoval členy rady 

o úpravě bývalého školního bytu na školní klub (SPOA poskytla dotaci). 

 MMR ČR vyhlásilo 32. výzvu k předkládání žádostí o podporu z IROP „Infrastruktura 

SŠ a VOŠ“. Finance je možno čerpat na stavební úpravy na budování bezbariérovosti 

škol, zajištění vnitřní konektivity, pořízení vybavení odborných učeben pro výuku 

cizích jazyků, přírodních věd, práce s digitálními technologiemi … Plzeňský kraj 

podmínil čerpání financí v rámci této výzvy pouze pro projekty zařazené do 

„Krajského akčního plánu rozvoje vzdělávání PK“. Naší škole, bohužel, nebylo 

umožněno se do KAP se svými projekty zapojit. Zástupkyni ředitele J. Duchkové to 

bylo pracovníky KÚ PK zdůvodněno tím, že budova naší školy není v majetku PK, ale 

města Plzně. 

Zapsal: Luboš Brabec 


